

District Court _____ County, Colorado 科罗拉多州 _____ 县地方法院 Court Address: 法院地址:	▲ COURT USE ONLY ▲ 仅供法院使用
In re: 关于: <input type="checkbox"/> The Marriage of: 婚姻: <input type="checkbox"/> The Civil Union of: 民事结合: <input type="checkbox"/> Parental Responsibilities concerning: 相关抚养责任:	
Petitioner: 申请人: And 和 Co-Petitioner/Respondent: 共同申请人/被申请人:	Case Number: 案件编号: Division Courtroom 审判庭 审判室
Attorney or Party Without Attorney (Name and Address): 律师或无律师则填写当事人 (姓名和地址) : Phone Number: E-mail: 电话号码: 电子邮箱: FAX Number: Atty. Reg. #: 传真号码: 律师注册编号:	
MOTION FOR CHANGE OF VENUE PURSUANT TO COLORADO RULES OF CIVIL PROCEDURE 98(c)(1) and 98(e) 根据《科罗拉多州民事诉讼规则》98(c)(1) 和 98(e) 变更审判地点的动议	

I/We _____, Petitioner Co-Petitioner/Respondent hereby request that this Court change venue of the above-entitled action to _____ County, Colorado, and as grounds therefor, state the following:
 本人/我们 _____, 申请人 共同申请人/被申请人 特此请求法院将上述诉讼的审判地点变更为科罗拉多州 _____ 县, 理由如下:

1. The Petitioner resides at _____ (address) in _____ County.
 申请人居住于 _____ 县的 _____ (地址)。
2. The Co-Petitioner/Respondent resides at _____ (address) in _____ County.
 共同申请人/被申请人居住于 _____ 县的 _____ (地址)。
3. The Respondent was served with process in _____ County on _____ (date).
 被申请人于 _____ (日期) 在 _____ 县被送达传票。
4. Pursuant to Rules 98(c)(1) and 98(e), Petitioner and/or Co-Petitioner/Respondent is/are allowed to have the proceeding heard in _____ County.
 根据《科罗拉多州民事诉讼规则》98(c)(1) 和 98(e), 申请人和/或共同申请人/被申请人可以在 _____ 县参加审判。

